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Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 29 lipca 2010 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyl - Przewodniczacy Komisji

Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - Pan Henryk Nowak.

Ad. l.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak o godz. 10:00 otworzyl wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu

uczestniczy 9 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii.

Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak zapytal czy sa uwagi w sprawie proponowanego

porzadku obrad?

Skarbnik Robert Zwierzynski - poprosil o wyrazenie zgody na wprowadzenie do proponowanego

porzadku obrad projektu uchwaly:

- w sprawie zmiany budzetu Gminy Ksawerów na rok 20 l O

- w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. "Radosna Szkola" dofinansowanego

ze srodków budzetu panstwa

- w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 20 l O rok

- w spraWIe zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budzetu Gminy

Ksawerów, o ksztaltowaniu sie wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o

przebiegu wykonania planów finansowych samorzadowych osób prawnych za I pólrocze

Wobec braku innych wniosków Przewodniczacy Komisji - Pan Henryk Nowak postawil wniosek o

zatwierdzenie proponowanego porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze czlonkowie stalych komisji w

glosowaniu - 9 glosów "za" , bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie zatwierdzil

nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów uchwal na LXV Sesje Rady Gminy Ksawerów.

3.1. w sprawie zmiany budzetu Gminy Ksawerów na rok 2010 ( GOPS )

3.2. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. "Radosna Szkola"



dofinansowanego ze srodków budzetu panstwa

3.3 uchylajaca Uchwale Nr X/67/99 w sprawie ustalenia zasad sprzedazy na rzecz

najemców samodzielnych lokali mieszkalnych, stanowiacych wlasnosc Gminy

Ksawerów, udzialu we wspólwlasnosci budynku i gruntu

3.4. w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy

samodzielnego lokalu mieszkalnego m 2, polozonego w budynku przy ulicy

Kosciuszki 5 w Ksawerowie

3.5. w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie w drodze bezprzetargowej

nieruchomosci bedacej wlasnoscia Gminy Ksawerów

3.6. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 7 000 zl)

3.7. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 1 500 zl)

3.8. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (2 198 zl)

3.9. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 3 000 zl)

3.10. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (288564 zl)

3.11. w sprawie trybu prac nad projektem uchwaly budzetowej

3.12. w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budzetu Gminy

Ksawerów, o ksztaltowaniu sie wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji

o przebiegu wykonania planów finansowych samorzadowych osób prawnych za

I pólrocze

3.13. w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do podpisania aneksu Nr 4 do

Porozumienia Komunalnego z dnia 26 marca 1998 r. w sprawie miedzy gminnej

komunikacji tramwajowej

3.14. w sprawie podzialu gminy na okregi wyborcze, ustalenia ich granic oraz liczby

radnych wybieranych w kazdym okregu dla wyboru Rady Gminy Ksawerów

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad 3.1.

Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej Janina Gbiorczyk - projekt uchwaly w

sprawie zmiany budzetu Gminy Ksawerów na rok 2010. Zwieksza sie dochody i wydatki Gminy

Ksawerów na 2010 r. o kwote 65 433,44 zl w wyniku otrzymania dotacji za posrednictwem

Wojewódzkiego Urzedu Pracy w Lodzi z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania- projektu

"AKTYWNI TO MY" ze srodków Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu

Operacyjnego Kapital Ludzki 2007- 2013, Priorytet VII - Promocja integracji spolecznej, Dzialanie

7.1. - Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracj i, Poddzialanie 7.1.1.



Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil \\lliOSeK o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 9 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad 3.2.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia do realizacji

projektu pn. "Radosna Szkola" dofinansowanego ze srodków budzetu panstwa. Wysokosc

uzyskanego wsparcia z budzetu panstwa stanowic bedzie 100 % wszystkich kosztów finansowych

realizowanego projektu (kwota wsparcia 12000 zl).

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 9 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad 3.3. i3.4.

Jolanta Ulanska pracownik Referatu Gospodarki Komunalnej - projekt uchwaly LXV /463/1 O i

LXV /464/1 O dotycza sprzedazy samodzielnych lokali mieszkalnych w trybie bezprzetargowym na

rzecz najemców tych lokali.

Uchwala, która uchylamy zostala podjeta w 1999 r. Okreslala zasady sprzedazy lokali na rzecz

najemców, jak równiez wysokosci udzielonych bonifikat. W okresie obowiazywania tej uchwaly

gmina w 1999 r. i 2000 r. dokonala sprzedazy kilku lokali, które gminie nieodplatnie zostaly

przekazane w 1998 r. przez Zaklady Mechaniczne "Zdzary" w likwidacji. Lokale te miescily sie w

budynkach wielorodzinnych przy ul. Kosciuszki 3, 3a, 5, 5a. Jeden z tych lokali przy ul. Kosciuszki

5 w Ksawerowie nie zostal wtedy sprzedany. Obecnie mamy zgode najemcy lokalu i dlatego

podejmujemy kroki prowadzace do sprzedazy tego lokalu, na rzecz najemcy w trybie

bezprzetargowym. W zwiazku z tym, ze w ciagu tych lat, od 1999 zmienily sie przepIsy l
interpretacje przepisów zwiazanych z gospodarka nieruchomosciami wykonany zostal po

uzgodnieniu z radca prawnym projekt uchwaly uchylajacej i projekt uchwaly dotyczacej sprzedazy

konkretnego lokalu - nr 2 przy ul. Kosciuszki 5.

Projekt uchwaly uchylajacej uchwale w sprawie ustalenia zasad sprzedazy na rzecz najemców

samodzielnych lokali mieszkalnych nalezy uzupelnic o podanie numeru dziennika urzedowego, w

których uchwala byla publikowana tj. w § l - Dz. Urz. Woj. Lódzkiego z 1999 r. Nr 100, poz. 1146.



Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 9 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad 3.5.

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Elzbieta

Wizner - projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie w drodze

bezprzetargowej nieruchomosci bedacej wlasnoscia Gminy Ksawerów, dzialek 130, 131, 132/2,

132/3 i 242, polozonych w obrebie P-24 miasta Pabianice. Wystepuje zainteresowanie odkupieniem

terenu dzialki przez wlasciciela posesji przylegajacej do dzialek gminnych, który obecnie uzytkuje

ten teren. Dzialka jest zadbana, utrzymana w dobrej kulturze rolnej. Podjecie uchwaly bedzie

obustronna korzyscia, zarówno dla Gminy Ksawerów, jak i osoby zainteresowanej.

Radny Zbigniew Pluta - zapytal na jaki czas zostanie oddana w dzierzawe? Na okres 3 lat?

Kierownik Elzbieta Wizner - na pewno na okres nie dluzszy niz 3 lata, ze wzgledu na mozliwosc

wystapienia zmian w planie zagospodarowania miasta Pabianice. Jezeli zmiany nie wystapia,

wówczas wydzierzawienie zostanie przedluzone.

Radny Henryk Nowak - poprosil o pozytywna opinie projektu uchwaly.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

,Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 9 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad 3.6.

Skarbnik Robert Zwierzynski - przedmiotowy projekt uchwaly dotyczy przesuniecia srodków w

planie finansowym wydatków miedzy paragrafami, dzialami, rozdzialami grupami w budzecie

Gminy Ksawerów na 2010 r.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 9 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.



Ad 3.7.

Skarbnik Robert Zwierzynski - przedmiotowy projekt uchwaly dotyczy zmian budzetu Gminy

Ksawerów na 2010 rok. Wlacza sie do budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok darowizne pieniezna

z przeznaczeniem na cele inwestycyjne Gminy Ksawerów. Wartosc darowizny wynosi 1 500 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 9 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad 3.8.

Skarbnik Robert Zwierzynski - przedmiotowy projekt uchwaly dotyczy zmian budzetu Gminy

Ksawerów na 2010 rok. Wlacza sie do budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok darowizne pieniezna

z przeznaczeniem na cele inwestycyjne Gminy Ksawerów. Wartosc darowizny wynosi 2 198 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 9 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad 3.9.

Skarbnik Robert Zwierzynski - przedmiotowy projekt uchwaly dotyczy zmian budzetu Gminy

Ksawerów na 2010 rok. Wlacza sie do budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok darowizne pieniezna

z przeznaczeniem na cele inwestycyjne Gminy Ksawerów. Wartosc darowizny wynosi 3 000 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 9 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad 3.10.

Skarbnik Robert Zwierzynski - przedmiotowy projekt uchwaly dotyczacy zmian w budzecie

Gminy Ksawerów na 2010 r. Dokonuje sie przesuniecia srodków w planie finansowym dochodów

miedzy paragrafami, dzialami, rozdzialami w ramach grupy w budzecie Gminy Ksawerów.

Projekt uchwaly dotyczy dofinansowania wypoczynku letniego dla 10 dzieci z terenu Gminy



Ksawerów, rozbudowy sieci sanitarnej i wodociagowej w Gminie Ksawerów - ul. Wspólna,

Przeswit, Maly Skret, graniczna, Klonowa oraz srodki finansowe na utrzymanie tras

komunikacyjnych.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - za jedno dziecko Gmina Ksawerów pokrywa koszt 250 zl.

Dodatkowo kazde dziecko otrzyma wyprawke szkolna za 150 zl.

Radna Helena Rusak - zapytala czy dzieci jadace na wypoczynek letni sa mieszkancami Gminy

Ksawerów?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - dzieci jadace na wypoczynek letni, sa mieszkancami Gminy

Ksawerów. Sa to uczniowie szkoly podstawowej i gimnazjum. Organizatorem tego wypoczynku

jest Laskie Stowarzyszenie Harcerzy 'Grabica' ul. Przemyslowa 3/3, 98-100 Lask.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 9 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad 3.11.

Skarbnik Robert Zwierzynski - przedmiotowy projekt uchwaly dotyczy trybu prac nad projektem

uchwaly budzetowej. Podjeta wczesniej uchwala w tej sprawie zostala postawiona na kolegium

Regionalnej Izby Obrachunkowej dnia 16 lipca 2010 r. i zostala uchylona. W zwiazku z tym Gmina

Ksawerów zmuszona zostala do podjecia nowej uchwaly.

Skarbnik Robert Zwierzynski naniósl odpowiednie poprawki na projekt uchwaly.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak - poprosil o pozytywne zaopiniowanie projektu

uchwaly.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 9 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad 3.12.

Skarbnik Robert Zwierzynski - przedmiotowy projekt uchwaly dotyczy zakresu i formy

informacji o przebiegu wykonania budzetu Gminy Ksawerów, o ksztaltowaniu sie wieloletniej

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samorzadowych

osób prawnych za I pólrocze.

J



Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 9 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad 3.13.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - projekt uchwaly dotyczy upowaznienia Wójta Gminy

Ksawerów do podpisania aneksu Nr 4 do Porozumienia Komunalnego z dnia 26 marca 1998 r. w

sprawie miedzygminnej komunikacji tramwajowej.

Organizatorem jest miasto Lódz. Wprowadzone zostana bilety czasowe, bilety ulgowe zgodnie z

uchwala Rady Miasta Lodzi. Gmina Ksawerów partycypuje w kosztach - 6 300 zl/miesiecznie.

Kwota ta bedzie korygowana - tj naprawy.

Wiceprzewodniczacy Marian Kaleta - zapytal o odcinek Maly Skret- Chocianowice, który kiedys

byl odcinkiem wspólnym.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - odcinek ten wchlonelo miasto Lódz, tym samym finansuje te

czesc.

Radna Helena Rusak - zapytala od kiedy umowa bedzie obowiazywala?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - od dnia 1 sierpnia 2010 r.

Radna Bozena Ziólkowska - zapytala do kiedy obowiazywala bedzie umowa?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - umowa podpisana jest na czas nieokreslony.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 9 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad 3.14.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - projekt uchwaly dotyczy podzialu gminy na okregi

wyborcze, ustalenia ich granic oraz liczby radnych wybieranych w kazdym okregu dla wyboru

Rady Gminy Ksawerów. Ulegla zmianie norma przedstawicielska, w stosunku do wyborów z

poprzedniej kadencji.

Norma przedstawicielska = liczba mieszkanców gminy na dzien 31.12.2009 r. ( 7 220 ) / ilosc

mandatów w gminie ( 15 ), co stanowi 481,333.

l okreg wyborczy = l 164 mieszkanców / 481,333 = 2,42 ==> 2 mandaty

I



5 okreg w)'borczy = 724 mieszkanców / 481,333 = 1,502 ==> 2 mandaty

Jest to zarzadzenie Komisarza Wyborczego. Jezeli uchwala nie zostanie podjeta - automatycznie

w sposób zastepczy Gmina Ksawerów zostanie podzielona na mandaty przez Komisarza

Wyborczego.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 7 radnych, glosów przeciwnych - l,

glosów wstrzymuj acych - 1 .

(radna Maria Wróbel glosowala przeciw, radny Zbigniew Pluta wstrzymal sie od glosu)

Ad. 4.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak - odczytal radnym pismo z dnia 5 lipca 2010 r.

dotyczace wykonania zadania obejmujacego ul. Jana Pawla II i ul. Nowotki. Pismo nadeslane przez

Starostwo Powiatowe w Pabianicach, wydzial Dróg i Mostów.

Rada Gminy Ksawerów na obecna chwile odrzucila propozycje Starostwa Powiatowego dotyczaca

wykonania zadania.

Ad. 5.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak o godz. 11:15 zamknal wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

SEKRETARKA

Lto\llio2,~ ~
Marta. Ziólkowska

Zalaczniki:

1. Lista obecnosci radnych.

2. Lista gosci.

3. Projekty uchwal na LXV Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyl

PRZEWODNICZACY KOMISJI

GOSPODAR~1. OC· RONY SRODOWISKA iROLNICTWA
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